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Abstract (en)
The cell (200) has conducting elements (207, 209) formed on a surface of a substrate, where the conducting elements are separated by slits
(202-204). Capacitive loads (206) vary the length and/or electric width of the slits. The conducting elements and loads are arranged so that a
conducting surface of a microwave signal is formed in order to create a resonator with inductive dominance in a configuration, and one slit is formed
around one conducting element to create a resonator with capacitive dominance in another configuration, where the conducting surface surrounds
the conducting element. The capacitive loads are selected from one of diodes, microelectromechanical system (MEMS), or ferroelectric capacitors.

Abstract (fr)
L'invention concerne une cellule déphaseuse rayonnante (200) réalisée pour exciter plutôt une résonance équivalente de type « fentes » dans
un première partie du cycle de phase, et plutôt résonance équivalente de type « microruban » dans une seconde partie du cycle de phase. Cette
propriété permet notamment d'optimiser la bande passante des cellules déphaseuses. Une gamme de phase de 360° peut en eff et être segmentée
en deux sous-gammes d'environ 180°. Cette segmentat ion en deux sous gammes est rendue possible par la complémentarité des modes
résonants de type fente ou microruban. L'invention s'applique notamment aux réseaux réflecteurs pour une antenne destinée à être montée sur
un engin spatial tel qu'un satellite de télécommunication ou sur un terminal terrestre pour les systèmes de télécommunication ou de diffusion par
satellite.
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